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Avser tidsperioden maj 2023 – juni 2023 

Ordförande reflekterar 
Detta blir en ovanligt kort verksamhetsberättelse. 

Enligt beslut vid extra årsmötet 2022-10-04 ändrar 

vi nu såväl verksamhets- som bokföringsår till att 

omfatta 1 juli - 30 juni, vilket medför att detta 

avkortade verksamhetsår endast omfattade maj 

och juni 2023. Förändringen medför tillfällig en del 

merjobb, men jag är helt säker på att detta beslut 

kommer att underlätta väldigt mycket för oss i 

framtiden. Dels kommer vi att ha samma period 

gällande verksamheten och räkenskaperna vilket 

förenklar budgetering och planering avsevärt. 

Dessutom stämmer perioden bättre överens med 

vår säsong. 

Under detta avkortade verksamhetsår hann vi dock 

med att fira vår 50 årsdag! Emil och Elias Danielsson 

gästade Skidstavallen och hann både med några 

träningspass med barnen samt en föreläsning inne i 

klubbstugan. 

Stort tack för detta år, ser fram emot kommande år! 

 Fredric Lagerström 

Ordförande – Gävle Skidkamrater  
  

Grundad 27 april 1973 

Antal medlemmar: 493 

Könsfördelning: 60 % män, 40 % kvinnor 

Medelålder: 40 år 

Antal medlemmar <20 år: 121 

Hedersmedlemmar: 

 Tore Nilsson 

 Torsten Svärd 

 Dag Tedenby 

Styrelsen 2023: 

Ordförande Fredric Lagerström 

Vice ordf. Olof Höglin 

Kassör Helny Sjöström 

Sekreterare Emma Nilsson 

Ledamöter Henrik Berglund 

Sandra Voest Bjermert 

 Staffan Hemström 

 Petter Hillborg 

Maria Larsson 

Mathias Svärd 

Suppleanter Matilda Forsström 

Stig Rune 

Linda Schönning 

GÄVLE SKIDKAMRATER 
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50 år! 
Som ingen förhoppningsvis har missat så fyller 

Skidkamraterna 50 år i år. Detta firades på 

Skidstavallen den 21 maj med tårta, 

tipspromenad, hinderbana mm.  

 

Bröderna Emil och Elias Danielsson förgyllde 

dagen med två lekfulla och jobbiga träningspass 

för barnen och en mycket uppskattad 

föreläsning på eftermiddagen.  

 

Målsättning 
Klubbens målsättning under verksamhetsåret 

har varit att fortsätta fokusera på barn- och 

ungdomsverksamheten. Genom att jobba med 

vår värdegrund och för att minska hinder för att delta, till exempel genom att utöka vår park av 

låneutrustning och att även erbjuda utrustning för säsongshyra, har vi kunnat behålla och även 

rekryterat fler barn och unga. Vidare har vi alltid som mål att tillhandahålla så bra skidspår som vädret 

tillåter och därigenom skapa bra förutsättningar för motionsverksamheten och för våra medlemmar 

som väljer att tävla eller träna med oss. Vuxenverksamhet i form av gemensamma rullskidträningar 

och även separat +65-träning har kompletterat träningar för barn och ungdomar.  

Vision – Mission – Värdegrund  
Som en del i vårt värdegrundsarbete så tillsatte vi i början av sommaren en trygghetsperson, Matilda 

Forsström. Matilda kommer att gå igenom och uppdatera våra trygghets- och säkerhetsdokument och 

upprätta nya där dokumentation saknas. Vidare kommer Matilda att följa upp och säkerställa att våra 

riktlinjer efterföljs. Hon kommer även att ingå i en av RF-SISU Gävleborg nyutsedd grupp, jobba vidare 

med dessa frågor.  

Hemsidan kommer att uppdateras allteftersom dokumentationen uppdateras. Matilda finns där för er 

så är det några trygghetsfrågor ni har kontaktar ni henne. 

Barn- och ungdomssatsningen 
Säsongen avslutades den 17 maj med en föräldrarutmaning. Trots den sena avslutningen var 

uppslutningen god hela vägen fram till avslutning.  

För de äldre barnen (>8år) körde vi sen vidare med rullskidträningar till och med midsommarveckan, 

också den med bra uppslutning.  
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Efter säsongen har tränarna lagt fullt fokus på 

kommande säsong. Planering för de olika grupperna 

samt rekrytering av fler tränare, vilka behövs för vår 

växande träningsgrupp. 

Egna arrangemang 
Under verksamhetsåret genomförde vi 

traditionsenligt Gavletrailen på Nationaldagen på ett 

soldränkt Skidstavallen. Tävlingen slog 

deltagarrekord med 179 startande löpare i de olika 

klasserna. Nytt för året var att vi införde en klass för 

de som ville springa med hund 

Deltagandet bland skidkamrater var 28 stycken i 

barn- och ungdomsklasserna. 

Skidanläggningen Skidstavallen 
Det mest synliga som hann hända på anläggningen 

under maj-juni var att vi fick en ny välkomstskylt på 

plats. Stort tack till Skylt&Dekor som lagt ner ett jättejobb med att förvandla våra gamla plåtar till nya! 

Nu återstår bara att fylla på med nya fina sponsorskyltar på den nedre delen...vill du sponsra eller 

känner någon som skulle kunna vara intresserad? Hör av er till samarbete@skidkamraterna.se   

Ett, än så länge, mindre synligt arbete är att spåren har gåtts igenom och träd och stenar som skall tas 

bort har märkts ut. Särskilt längs vår sprintbana som vi hoppas kunna utnyttja mycket till vintern när 

spårgatan öppnats upp så att snön kan lägga sig.  

Marknadsföring och Media 
Vår främsta kommunikationskanal har fortsatt varit vår hemsida, skidkamraterna.se, med hänvisning 

från vår Facebook- och Instagramsida.  

I media fick vi en insänd artikel från Gavletrailen publicerad av Gefle Dagblad. 

Sponsorer 
Vi vill rikta ett stort tack till våra sponsorer, både stora och små. Sponsorerna är en viktig förutsättning 

för att vi ska kunna bedriva och utveckla vår verksamhet. Vi har under året intensifierat arbetet med 

att öka antalet sponsorer, och vi ber alla medlemmar hjälpa oss med detta arbete.  

Vi har tagit fram ett tydligt sponsringsunderlag där vi kan erbjuda företag olika möjligheter att synas 

hos oss och ge bidrag till alla de aktiviteter vi genomför.  Sponsringen går bland annat till inköp av 

https://skyltodekor.com/
mailto:samarbete@skidkamraterna.se
https://skidkamraterna.se/
https://www.facebook.com/GavleSkidkamraterSkidor
https://www.instagram.com/skidkamraterna/
https://www.gd.se/2023-06-07/gavletrailen-slog-detagarrekord
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låneutrustning, utbildning av våra ledare, upprustning av Skidstavallen och mycket mer. Som tack för 

de som hjälper oss vill gärna ge något tillbaka. Det kan till exempel vara en skidutbildning eller 

föreläsning för just ert företag. Tveka inte att kontakta oss och berätta vad just ni vill bidra med. 

Den stora sponsringstavlan på Skidstavallen är just nu under upprustning. Alla företag och 

samarbetspartners kommer få helt nytillverkade skyltar i fortsättningen.  För dagen har vi åtta nya 

företag som har valt att stödja oss. Målet för kommande år är att fylla tavlan med företag som vill bidra 

till vår verksamhet och ge oss möjligheter att utveckla klubben framåt. 

Partners 
Vi har en dialog med kommunen om framtidens Skidstavallen.  

Styrelsen 
Det konstituerande styrelsemötet hölls den 13 juni och därefter hann vi med ett ordinarie styrelsemöte 

innan semestern.  

Ekonomiadministrationen för klubben har skötts av Gävleborgs Idrottsförbund. 

 

Avslutningsvis vill Styrelsen tacka alla ni som hjälpt till under året 

//Gävle Skidkamraters styrelse 

Fredric Lagerström Olof Höglin Helny Sjöström Emma Nilsson 

Sandra Voest Bjermert Petter Hillborg Staffan Hemström Mathias Svärd 

Henrik Berglund Maria Larsson 

Följ oss 
Hemsida:  skidkamraterna.se 

Facebook:  /GavleSkidkamraterSkidor 

Instagram:  /skidkamraterna 

E-post:  styrelsen@skidkamratern.se 

ungdom@skidkamraterna.se 

samarbete@skidkamraterna.se 

https://skidkamraterna.se/
https://www.facebook.com/GavleSkidkamraterSkidor
https://www.instagram.com/skidkamraterna/
mailto:styrelsen@skidkamratern.se
mailto:ungdom@skidkamraterna.se
mailto:samarbete@skidkamraterna.se

